
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE SPF SENIORERNA SKARA 5 APRIL 2022         PÅ 

SOCKERBAGAREN 

Närvarande: Elisabet Stålarm mötesordförande 

  Rune Lundén sekreterare 

  Aina Andersén 

  Eva Lindholm 

  P-O Damberg adjungerad 

   §1 

Mötesordförande hälsade alla välkomna 

   §2 

Den digra och utsända ärendelistan godkändes, med tillägg från Aina på §10 om foldern. 

   §3 

Föregående mötesprotokoll från 8 mars gicks igenom, godkändes och lades till 

handlingarna.  

   §4 

På punkten medlemsfrågor berättade Rune att det nu är 460 medlemmar i föreningen. 

Frågan om medlemmar som ännu inte betalat medlemsavgiften, så beslutades att Rune 

kontaktar förbundet om vilka sista datum för betalning som gäller och eventuella 

åtgärder. Det har blivit hårdare regler kring detta och en konsekvens vid för sen 

inbetalning kan bli att man förutom att bli av med medlemskapet, även blir av med 

tecknade försäkringar. Frågan tas upp gen på nästa styrelsemöte. 

   §5 

Från KPR (Kommunala Pensionärs Rådet) berättade P-O och Elisabet att man diskuterar 

ett reviderat förslag på äldreomsorgsplan. Där är bl.a. ordet ”brukare” ersatt av 

”vårdtagare. Gällande innehållet var det åsikter på att det saknades vilja och pedagogik i 

texten. Boendefrågan upplevdes som rörig. En undran var också om man tittat på hur 

man gjort i andra kommuner. Man drar också i planen ett likhetstecken mellan fler 

pensionärer och ökade kostnader, vilket ju inte alls stämmer. Det bestämdes att den 

reviderade äldreomsorgsplanen skickas till styrelsen och några till. Elisabet skriver ett 

förslag till yttrande, efter nästa möte med KPR, som sedan får godkännas av styrelsen. 

Sista datum för att lämna yttrandet till kommunen är 22 april.  

Man konstaterade också att den s.k. ”fixartjänsten” inom bl.a. IT är dåligt marknadsförd. 

Därför ska kommunens hemsida skara.se arbetas om så man lättare hittar tjänsten under 

en egen rubrik. 



Rune tog upp frågan om gratis seniorkort på Västtrafik för 65+ gällande inom zon C, efter 

samma modell som man har i Falköping och Lidköping bl.a. Bestämdes att frågan tas upp 

på nästa KPR och även på partiutfrågningen den 26 april. 

   §6 

På punkten Övriga Rapporter, berättade P-O om att han varit på en ordförandekonferens 

och han vill att vi på nästa möte ska ta upp vilka som ska åka på dessa konferenser. Det 

kan vara fler än föreningens ordförande som deltar. På denna konferens hade man 

diskuterat det nya hälso- och sjukvårdsavtalet. Man tog också upp frågan hur de 

kompetensutvecklingspengar kommunerna fått hade använts. Man behandlade 

avgifterna för hem- och färdtjänst.  

Vid en konferens 11 mars för KPR-aktiva, gav förbundsordförande Eva Eriksson en 

omvärldsbild för seniorers liv och möjligheter. P-O och Elisabet deltog i konferensen. 

Även om hur man jobbar med påverkan och driver frågor lokalt och regionalt.  

Ensamheten hos äldre togs upp.  

Frågan om man måste vara politiker för att jobba inom SPF diskuterades och dessa fall är 

det viktigt att vara politiskt oberoende, som stadgarna statuerar.  

Elisabet berättade om ett möte med Nätverket Mötesplatsen. Ett nätverk där en mängd 

olika organisationer och företag ingår. Viktigt att vi finns med och både visar upp oss och 

knyter kontakter. 

   §7 

Ekonomiska rapporten gicks igenom och det konstaterades att det inte fattas pengar. 

Aina hade kollat upp möjligheterna att vi skulle skaffa en egen lokal på SPF Seniorerna 

Skara. I de lokaler hon titta på var den billigaste hyreslappen 10 500:-/månad i kallhyra. 

Fördelar och nackdelar med egen lokal diskuterades. 

   §8 

På punkten Program/Aktuellt läge behandlades kommande programpunkter, som 

fredagslunch 8 april på Lumber & Karle med 18 anmälda så här långt. Nästa Månadsmöte 

den 20 april med förutom besök av Tandhygienist Karin Altersved som pratar munhälsa, 

även besök av Skara Skolscen som berättar och säljer biljetter om sitt avslutningsarbete 

med pjäsen Romeo & Julia.  

 

   §9 

Frågan om hur nya medlemmar i vår förening introduceras behandlades. Även hur alla 

aktivitetsgrupper samordnas och kan träffas. Detta diskuteras vidare på nästa 

styrelsemöte. 

   §10 



Aina visade den nya foldern med presentation av föreningen och aktiviteter. Aina 

beställer 200 ex + kuvert för vidare utskick med post till alla i kommunen över 65 år, 

enligt en lista från SPF centralt. En on-line broschyr från distriktet diskuteras på nästa 

styrelsemöte. 

   §11 

Webbsidan har uppdaterats med bl.a. nya styrelsemedlemmar. Facebook (Meta) 

uppdateras löpande med gjorda aktiviteter. 

   §12 

På punkten Inbjudningar/Konferenser redovisades distriktsmöte på Lundsbrunn den 20 

april där vi deltar. Aina deltar på en konferens för programansvariga den 28 april. 

Inbjudan har kommit om ett ”pensionärskollo” på Lundsbrunn i tre dagar, för ensamma 

personer som bor själva. Inför Folkhälsoveckan ska man ha möte den 19 april och där 

inväntas också information från förbundet centralt. 

   §13 

Gällande policyfrågor fanns inget i nuläget att ta upp. 

   §14 

Idéer att fortsatt diskuteras har redan delvis behandlats. 

   §15 

Övriga frågor fanns inga. 

   §16 

Nästa styrelsemöte blir den 17 maj. Samma tid och plats.  

   §17 

Nästa månadsmöte, som redan behandlats den 20 april. 

   §18 

Mötesordförande tackade de deltagande och förklarade mötet avslutat. 

 

Justeras 

 

 

 

Elisabet Stålarm Rune Lundén 

Mötesordförande sekreterare 


